

ချစ်ခင်ရပါသော DPS မိသားစုများခင်ဗျား

ကျွန်ုပ်တို့ဟာ လောကကြီးကို ကလေးတိုင်းဟာအောင်မြင်တယ် ဆိုတဲ့ကျွန်ုပ်တို့ရဲ့အမြင်ကို DPS မှာရှိတဲ့ကျောင်းတိုင်းက လိုအပ်တဲ့အထောက်အပံ့တွေပေးနိုင်တဲ့ အနေနှင့် ကြိုတင်မြင်ပါတယ်။ ဒီအမြင်ကိုရောက်ရန် ကျွန်ုပ်တို့ဟာ ကျောင်းသားရဲ့အောင်မြင်မှုကို တားဆီးတဲ့အတားအဆီးမှန်သမျှတွေကို ဆက်လက်ဖယ်ရှားရမှာဖြစ်တယ်။ မသန်မစွမ်းကျောင်းသားတစ်ယောက်ရဲ့ မိသားစုအနေနှင့် ကျွန်ုပ်တို့ဟာ Denver ပြည်သူ့ကျောင်းရဲ့အထူးပညာရေးအတွက် ကျွန်ုပ်တို့ရဲ့အမြင်နှင့်ပတ်သက်လို့ အချက်အလက်အချို့ကိုဝေမျှချင်ပြီး ကျွန်ုပ်တို့ရဲ့ထောက်ပံ့မှုများပေါ်မှာသင်တန်းပုံပြန်ချက်ကိုဝေမျှရန် ဖိတ်ခေါ်ပါတယ်။

ပြီဆိုတဲ့ကျောင်းနှစ်က ကျွန်ုပ်တို့ရဲ့အထူးပညာရေးသင်ကြားပေးသူတွေဟာ အမူအကျင့်ဆိုင်ရာကိစ္စများအတွက် ပြောဆိုရာမှာပိုပြီးပါဝင်လာခဲ့ရတဲ့အတွက် သူတို့ဟာအထူးပညာရေးမှာရှိတဲ့ကျောင်းသားများကိုအထောက်အကူပေးနိုင်ခဲ့ပါ။

ဇန်နဝါရီလမှာ ခက်ခဲတဲ့ပြောဆိုမှုတွေမှာပါဝင်လာပြီးတဲ့နောက် ကျွန်ုပ်တို့ဟာနောက်ဆုံးမှာ မသန်မစွမ်းကျောင်းသားများ အပါအဝင်ကျောင်းသားအားလုံးအတွက်ဝန်ဆောင်မှုများကို အထောက်အပံ့ပေးနိုင်မယ့် ကျောင်းသား သာတူညီမျှမှုနှင့်အခွင့်အလမ်းအဖွဲ့ကို ပြန်လည် ဖွဲ့စည်းရန်ဆုံးဖြတ်ပါတယ်။ အဓိကပြောင်းလဲချက်များမှာ-

- ကျောင်းအားလုံးဟာ အထူးညွှန်ကြားချက်၊ ကျောင်းတွင်းစွမ်းဆောင်မှု နှင့် အထူးပညာရေးဆရာများနှင့်ဝန်ထမ်းများကိုပိုမိုအားကောင်းသော အထောက်အကူများပေးမှုကိုအာရုံစိုက်ရန်အတွက် အထူးပညာရေးသင်ကြားပြသသောအထူးကျွမ်းကျင်သူ တစ်ယောက်ကို ရန်ပုံငွေပေးချာပေးမည်။
- မူလတန်း Affective Needs (AN) (အကျိုးသက်ရောက်စေသောလိုအပ်ချက်များ) ဗဟိုအခြေခံအစီအစဉ်များ တွင်ရှိ ထပ်မံဝန်ထမ်းအတွက် ရန်ပုံငွေကိုဖြည့်တင်ရန် နှင့်
- ရုံးချုပ်အထွေထွေရန်ပုံငွေအချို့ကိုကျောင်းခြေခံအထွေထွေရန်ပုံငွေများအဖြစ်ပြောင်းလဲထားရှိခြင်းဖြင့် မူလတန်းကျောင်းခေါင်းဆောင်များသည် ကျောင်းသား အမူအကျင့်ဆိုင်ရာကိစ္စများအတွက် အထောက်အကူပေးသည့် လူမှုရေးလုပ်သား (သို့) ကျောင်းစိတ်ပညာရှင်၏အချိန်ကိုတိုးမြှင့်ပေးနိုင်သည်။

ဤပြောင်းလဲမှုများနှင့်ပတ်သက်၍လူမျိုးစုတို့ကိုကြောငြာရာတွင် အချိန်ကိုကုန်ထုတ်မှုရှိမရှိ သည် ပုပန်စရာဖြစ်စေခဲ့ကြောင်းကျွန်ုပ်တို့သိရှိသော်လည်း ပြန်လည်ဖွဲ့စည်းမှုတွင် ကျွန်ုပ်တို့၏လုပ်ငန်းစဉ်ကိုသက်သက်များ၏အနေအထားကိုထိခိုက်မှုမရှိစေရန် အလေးထားသည့်အနေနှင့် ပြုလုပ်ခြင်းဖြစ်သည်။ ဤကြောငြာချက်ကို ၂၀၁၈-၁၉ အသုံးငွေဆွေးနွေးခြင်းများ နှင့်တစ်ထပ်တည်းကျသော ကျွန်ုပ်တို့၏အဖွဲ့ဝင်များအားလုံးအသိပေးမှုမပြီးမချင်း မထုတ်ပြန်ပါ။ ကျွန်ုပ်တို့အထူးပြောလိုသည်မှာ **ဤပြန်လည်ဖွဲ့စည်းခြင်းသည်အသုံးငွေဆုံးဖြတ်မှုများကြောင့်လုပ်ရခြင်းမဟုတ်ဘဲ အထူးပညာရေးအတွက်ခွဲဝေသက်မှတ်ထားသော ရန်ပုံငွေများကိုတစ်နှစ်နှစ်ဖြင့် ထိခိုက်စေခြင်းလည်းမရှိပါ။**

စင်စစ်မှာ ခရိုင်၏အထူးပညာရေးအတွက်ခြံငုံသောရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုသည်ဆက်လက်တိုးလာခဲ့ပြီး ကျွန်ုပ်တို့ကျောင်းများသည် အထူးပညာရေးအတွက်အထောက်အပံ့ပေးမည့် ထပ်မံရရှိသောရန်ပုံငွေမှ အကျိုးကျေးဇူးရရှိမည်ဖြစ်သည်။ ဥပမာအားဖြင့်ခရိုင်ကျောင်းများသည် အထူးပညာရေးအနည်းငယ်/အလယ်အလတ် လိုအပ်ချက်များရှိသော ကျောင်းသားများအတွက် အထူးကျွမ်းကျင်သူအကူများကို ငှားရမ်းရန် ရန်ပုံငွေအားရှိကြသည်။ ဗဟိုအခြေခံအစီအစဉ်များအပါအဝင် အထူးပညာရေးအလွန်အမင်းလိုအပ်ချက်ရှိသော ကျောင်းသားများအတွက် ကျောင်းမှရယူနိုင်သောဗဟိုရန်ပုံငွေအရင်းအမြစ်မှတစ်ဆင့် အထောက်အပံ့ကို ဆက်လက်ပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။

ပိုမိုသိရှိရန်အတွက် သင်တန်းအောက်ပါ ဗီဒီယိုကိုကြည့်ပါ -

- ကျွန်ုပ်တို့ ပြန်လည်ဖွဲ့စည်းခြင်းအတွက်အချက်အလက်များကိုဖော်ပြထားသည့် ဇူလိုင် ၁၂ ရက်က ရိုက်ကူးထားသော ပညာရေးဘုတ်အဖွဲ့အစည်းအဝေးဗီဒီယိုကိုကြည့်ပါ။ <http://board.dpsk12.org> ကိုဝင်ရောက်၍ "Watch Board Meetings Live" (ဘုတ်အဖွဲ့အစည်းအဝေးကိုကြည့်ရန်) ကိုနှိပ်ပြီး ထိုဗီဒီယိုကိုကြည့်နိုင်သည်
- seo@dpsk12.org ကိုသွား၍ကျွန်ုပ်တို့ အထူးပညာရေးရန်ပုံငွေကို အကောင်းဆုံးဘယ်လိုသုံးရမည်ကိုဝေမျှပါ။
- <https://studentequity.dpsk12.org/sped-engagement/> သို့ဝင်ရောက်၍ မသန်မစွမ်းကျောင်းသားများကိုအထောက်အပံ့ပေးသည့် ဒေသဆိုင်ရာနေရာသီဆွေးနွေးပွဲတစ်ခု အတွက်စာရင်းဝင်ပါ။

ကျွန်ုပ်တို့ဟာမသန်မစွမ်းကျောင်းသားများရဲ့မိသားစုများမှ တုံ့ပြန်ချက်နှင့်ရှုထောင့်များကို ဆက်လက်စုဆောင်းမှာဖြစ်ပြီး ကျွန်ုပ်တို့မသန်မစွမ်းကျောင်းသားများအပါအဝင် ကျောင်းသားများအားလုံးရဲ့လောကကြီးအတွက် သင်တန်းကျွန်ုပ်တို့ နှင့်အတူ အောင်မြင်နိုင်ဖို့လက်တွဲအလုပ်လုပ်ရာမှာ ပါရှိလိမ့်မယ်လို့ မျှော်လင့်ပါတယ်။

လေးစားစွာဖြင့်

Eldridge Greer, Ph.D
တွဲဘက်ဦးစီးမှူး၊ Student Equity and Opportunity (ကျောင်းသားသာတူညီမျှမှု နှင့်အခွင့်အလမ်း)
Denver ပြည်သူ့ကျောင်းများ